
Plan pracy Komisji ds. jednostek medycznych 

 

Komisja ds. jednostek medycznych skupia organizacje związkowe działające na uczelniach 

medycznych i na AWF. 

Jako przewodnicząca tej Komisji staram się pełnić rolę mającą na celu uaktywnienie 

przewodniczących KZ  na rzecz wspólnego działania w odniesieniu do aktualnych wydarzeń,  

które mają /między innymi/, wpływ na zmiany w szkolnictwie wyższym w naszych 

uczelniach. 

Drogą internetową przesyłam ważne informacje dot. projektów planowanych w Polsce zmian  

w Prawie o szkolnictwie wyższym i  proszę przewodniczących o przedstawienie uwag i 

stanowisk, które mogą mieć znaczenie w wypracowaniu oficjalnych stanowisk KSN. 

Dzielę się informacjami, które mają znaczenie w podejmowaniu działań wobec pracodawcy w 

obronie pracowników, zachęcam do stosowania skutecznych i sprawdzonych metod, 

przesyłam dokumenty opracowane przez prawnika, które można wykorzystać w obronie 

pracowników. 

Moim  planem jest kontynuowanie podjętej już działalności i praca na rzecz scalenia i 

uaktywnienia środowiska jednostek medycznych, tak żebyśmy mogli wypracowywać wspólne 

stanowiska w celu poprawy funkcjonowania uczelni medycznych i przywrócenia etosu 

akademickiego. 

Nie jest to zadanie łatwe  bo wymaga wspólnego zaangażowania się. 
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